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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening :  14 mei 2021 

Registratienummer : E202116025  

 

Onderwerp: Fietspad Beukenlaan 

Aan het college, 

 

Inleiding 

Het fietspad aan de Beukenlaan is geasfalteerd tussen het Han Fortman en de gemeentewerf. 

Zoals de foto (zie bijlage) laat zien sluiten de randen niet aan op de bestaande kanten. Omdat het 

hoogteverschil fors is, kan dit tot gevaarlijke situaties leiden.  

 

Vragen 

1. Wat is het beleid van de gemeente met betrekking tot de aansluiting tussen de weg en de 

kanten bij het verbeteren van fiets- en wandelpaden?  

2. Is het gebruikelijk dat de afwerking van fiets- en wandelpaden niet of in een later stadium 

pas wordt voltooid?  

3. Wanneer wordt de randafwerking op dit fietspad bijgewerkt?  

4. Zijn er meer plekken in Heerhugowaard waar sprake is van zulke hoogteverschillen en zo 

ja, wanneer kunnen we bij deze paden een correcte randafwerking verwachten?  

 

VVD Dijk & Waard 

Wesley Boer 

Falco Hoekstra 

 

Antwoord van het college 

Inleiding 

Naar aanleiding van de vragen is ambtelijk direct een onderzoek ingesteld naar de toestand van 

de berm langs het fietspad Beukenlaan. De berm was op dat moment reeds aangevuld en 

inmiddels op verzoek van de wegbeheerder ook geëgaliseerd. 

 

Antwoord 

1. Wat is het beleid van de gemeente met betrekking tot de aansluiting tussen de weg en de 

kanten bij het verbeteren van fiets- en wandelpaden?  

Ten behoeve van de afwatering van de weg ligt de berm lager dan de weg. Indien een weg, 

fietspad of voetpad aan onderhoud toe is wordt ook de berm opnieuw afgewerkt. Het doel daarbij 

is de berm vlak af te werken en het verschil tussen berm en verharding niet te groot te laten zijn. 

 

2. Is het gebruikelijk dat de afwerking van fiets- en wandelpaden niet of in een later stadium pas 

wordt voltooid?  

Het is gebruikelijk om na de asfalteringswerkzaamheden de berm af te werken (op hoogte te 

brengen en vlak af te werken). In het onderhavige geval is de berm aangevuld, echter is het 

afvlakken achterwege gelaten.  
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3. Wanneer wordt de randafwerking op dit fietspad bijgewerkt?  

Naar aanleiding van de melding is direct onderzoek ingesteld en is de berm aangevuld en 

geëgaliseerd.  

 

4. Zijn er meer plekken in Heerhugowaard waar sprake is van zulke hoogteverschillen en zo ja, 

wanneer kunnen we bij deze paden een correcte randafwerking verwachten? 

De weg en de bermen worden jaarlijks geïnspecteerd en geschouwd. Indien uit de inspectie of 

schouw blijkt dat de berm onvoldoende vlak is of is weggezakt, dan wordt de berm aangevuld en 

geëgaliseerd. 

 

 

 

Bijlage 

 


